
 

 

 

 

 

 

 

 

 

HAAKON LUDVIG LANGELAND ERVIK 
I løpet av studietiden min ved UiB har jeg engasjert meg i studentliv hvert år. Det 

begynte sosialt ved å være fadder for nye matematikkstudenter, og klasseleder 

for informatikkstudenter. Deretter gikk jeg inn i studentpolitikken, for så å bli 

leder for Realistutvalget. 

Uansett hva jeg har prøvd meg på, har motivasjonen min vært å gjøre 

studiehverdagen bedre for studentene som kommer etter meg. Som fadder og 

klasseleder lærte jeg hvordan vi best bør tilrettelegge for våre nye studenter. Fra 

studentpolitikken lærte jeg hvordan vi som studenter kan oppnå små og store 

endringer i møte med et digert universitetsbyråkrati.  

Men kjekkest hadde jeg det i Realistutvalget. Der ble jeg kjent med studenter fra 

alle studieretninger, og hvilke ambisjoner og utfordringer de enkelte studentene 

har ved deres studie. Som leder ble jeg også godt kjent med hvordan fakultetet 

fungerer.  

Jeg rustet for å være en sterk og tydelig studentstemme i møte med store 

spørsmål som, hvordan bør fakultetet best fordele det årlige budsjettet? Eller, 

hvilke retningslinjer og støtteapparat skal fakultetet ha i møte med studenter 

som blir trakassert eller har det vanskelig? Eller, hvordan skal matnat ta ansvar 

for å finne løsninger knyttet til klimakrisen? 

 

Jeg håper å få tilliten din til dette vervet. 


